
Obecný úrad, ul. Tekovská 405, 966 54 TEKOVSKÉ NEMCE

Zápisnica

              zo zasadnutia obecného zastupiteľstva v Tekovských  Nemciach dňa 14.02. 2011
            –––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––-

Prítomní:   Poslanci Obecného zastupiteľstva
Anton Balážik, Anna Drgoňová,  Ondrej Kilik, Mária Sikoriaková, Ing. Michal Valach, Mgr.Gabriela 
Valachová, Ing. Pavel Valkovič, Ing. Andrea Žemberyová               

Starostka obce: Ing. Erika Valkovičová                   
Mária Šalková – Hlavná kontrolórka 

Ospravedlnená: Denisa Holečková

Priebeh zasadnutia

1.   Zasadnutie riadneho Obecného zastupiteľstva v Tekovských Nemciach bolo zvolané v zmysle 
zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení. 
Schôdzu otvorila a viedla  starostka obce . Privítala  prítomných , keďže  bola prítomná nadpolovičná
väčšina poslancov, konštatovala, že OZ je uznášania schopné.
Následne požiadala  poslancov o doplnenie bodu programu o informáciu o poverení na výkon funkcie 
miestneho zástupcu SKSI  Ing. Netriovú. Poslanci návrh schválili  , iné pripomienky k programu 
neboli, a tak  rokovanie OZ pokračovalo podľa schváleného programu  

                Program: 
                       
                1.   Otvorenie       
                2.   Procedurálne veci – určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice    
                      kontrola plnenia uznesení
                3.   Informácia o poverení na výkon funkcie SKSI 
                4.   Správa o výsledku inventarizácie
                5.   Správa o kontrolnej činnosti HK za rok 2010
                6.   Prejednanie návrhu  plánu práce OZ
                7.   Stanovisko HK k návrhu rozpočtu obce 
                8.   Prejednanie návrhu rozpočtu Obce a ZŠ s MŠ    
                9.   Prejednanie plánu kultúrnych akcií na rok 2011                                             
               10.   Aktuálne otázky zo života obce
               11.   Diskusia
               12.   Návrh uznesení
               13.   Záver
    



     Hlasovanie č. 1: za 8, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0

2.      Za zapisovateľa bola určená pracovníčka OcÚ p. Valová,
          Do návrhovej komisie  poslanci zvolili p. Kilika a p. Valachovú

      za overovateľov  zápisnice  p. Drgoňovú a p. Valkoviča .
      Kontrolu  plnenia  uznesení z ustanovujúceho zasadnutia OZ zo dňa 17. 12. 2011 predniesla 
      starostka obce .

Hlasovanie č. 2: za 8, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0
   
      Uznesenie č. 1/ 2011 

Obecné zastupiteľstvo v Tekovských Nemciach Berie na vedomie :          
      Kontrolu plnenia uznesení č.   /2010 – /2010 zo dňa 17.12. 2010

 
3.       O poverení na výkon funkcie Slovenskej komory stavebných inžinierov informovala  
            poslancov Ing. Netriová, ktorá je oprávnená túto funkciu vykonávať.

Poslanci zobrali túto informáciu na vedomie.

 Hlasovanie č. 3: za 8, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0
   

       Uznesenie č. 2/ 2011 
 Obecné zastupiteľstvo v Tekovských Nemciach Berie na vedomie :          

       Informáciu Ing. Netriovej o poverení SKSI vykonávať kontroly na úseku stavebníctva. 

4.       Informáciu o výsledkoch inventarizácie predniesla p. Valová. Zároveň prečítala návrh na
            vyradenie prebytočného a neupotrebyteľného materiálu.            

 Hlasovanie č. 4: za 8, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0
   
       Uznesenie č. 3/ 2011 

 Obecné zastupiteľstvo v Tekovských Nemciach Berie na vedomie :          
       Správu účtovníčky obce o výsledkoch inventarizácie majetku obce.
      
       Uznesenie č. 4/ 2011 

 Obecné zastupiteľstvo v Tekovských Nemciach Schvaľuje :          
       Návrh na vyradenie prebytočného a neupotrebyteľného materiálu. ( viď. Príloha)

5.      Správu o kontrolnej činnosti za rok 2010 predniesla hlavná kontrolórka. Poslanci k správe    
           nemali pripomienky, starostka k opatreniam , ktoré neboli splnené dodala, že VZN o sociálnej 
           kuratele je pripravené, ale zatiaľ nebolo predložené na rokovanie OZ o rozúčtovanie faktúry 
           z roku 2009 z OZ Požitavie Širočina požiadala.   

Hlasovanie č. 5: za 5, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0
   
      Uznesenie č. 5/ 2011 

Obecné zastupiteľstvo v Tekovských Nemciach Berie na vedomie :          
      Správu hlavnej kontrolórky o kontrolnej činnosti v roku 2010 a informáciu SO k správe. 
      

6.      Návrh plánu zasadnutí OZ na prvý polrok 2011 a návrh plánu práce OZ predniesla SO.



   Poslanci materiál v predstihu obdržali, k plánu nemali žiadne pripomienky. SO podotkla, že 
   plnenie plánu práce bude závisieť od príjmu obce. Potom dala o návrhu hlasovať.

 Hlasovanie č. 6: za 8, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0
   
    Uznesenie č. 6/ 2011 
    Obecné zastupiteľstvo v Tekovských Nemciach Schvaľuje :          
    Návrh plánu zasadnutí OZ na rok 2011 a návrh plánu práce OZ na I. polrok 2011.
   

7.    V tomto bode programu hlavná kontrolórka predniesla stanovisko k návrhu rozpočtu obce.
   Hlavná kontrolórka doporučila poslancom rozpočet schváliť. ( stanovisko v prílohe)

Hlasovanie č. 7: za 8, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0

Uznesenie č. 7/ 2011 
   Obecné zastupiteľstvo v Tekovských Nemciach Berie na vedomie :          

Stanovisko  hlavnej kontrolórky k návrhu rozpočtu obce Tekovské Nemce a ZŠ s MŠ Tekovské
Nemce  

8.  Nasledovalo prejednanie návrhu  rozpočtu obce , ktorý bol zverejnený na úradnej tabuli 
.

        Návrh predniesla SO. K  návrhu rozpočtu do termínu mala pripomienky hlavná kontrolórka, ktoré 
        boli formálneho charakteru  ( kód zdroja, položka, ) a boli odstránené . Rozpočet oproti     
        zverejnenému návrhu bol upravený v príjmovej položke – transfer pre školu , kde došlo 
        k zníženiu  rozpočtu . Starostka obce sa opýtala prítomných, či majú ešte nejaké dotazy k návrhu. 
        P. poslanec Balážik,  sa zaujímal či úprava križovatky Tekovská – Obecná je naplánovaná 
        v rozpočte. Starostka obce mu vysvetlila, že križovatku má podľa dohody opraviť firma MBM   
        stav po skončení prác na diaľnici. P.Žemberyovú zaujímalo, či 150- Eur postačí na nákup kníh do
        knižnice. Starostka  obce jej vysvetlila, že  150 Eur je v inom programe, na nákup kníh do 
        knižnice je naplánovaných 350,- Eur. Ďalej mala dotaz ohľadom cesty na vinice. P .Sikoriaková 
        podotkla, že prednejšie sú cesty v obci . SO potvrdila, že úpravu cesty na vinice mala vo 
        volebnom programe, ktorý je na celé funkčné obdobie, ale  jedná s predsedom družstva , či by sa 
        na opravách  nemohla spolupracovať aj EURVIA. P. Źemberyová mala dotaz, či je v rozpočte  
        obce naplánovaná úprava Hradskej. SO jej vysvetlila, že opravu Hradskej má na starosti VÚC a je 
        naplánovaná po skončení prác na výstavbe R1.   P. Drgoňová mala pripomienku ku výške  
        transferu pre TJ . SO jej odpovedala, že výška   príspevku na činnosť je rovnaká ako po iné roky. 
        P. Drgoňovú ďalej zaujímalo , či sa bude robiť niečo s cestou za potokom. SO odpovedala, že na 
        úpravu ciest sú v rozpočte naplánované financie, ale bude treba posúdiť, ktoré sú najdôležitejšie. 
        Podľa jej názoru by určite bolo treba najskôr opraviť  cestu pred OcÚ ,Do kúta a výtlky na 
        cestách. Plánuje sa však s odvedením vyvierajúcej vody na ulici Za Potokom. K rozpočtu na 
        Originálne kompetencie vysvetlila, že rozpočet vychádza z výšky príspevku na jedno dieťa. 
        V roku 2011 je tento príspevok 61,39 EUR. Tento príspevok sa môže zmeniť v závislosti od 
        výšky podielových daní. K návrhu rozpočtu poslanci nemali iné pripomienky a tak SO dala 
        o návrhu hlasovať.

Hlasovanie č. 8 za 8, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0
   
      Uznesenie č. 8/ 2011

Obecné zastupiteľstvo v Tekovských Nemciach Schvaľuje :          
      Rozpočet obce  Tekovské Nemce a ZŠ s MŠ v Tekovských Nemciach na roky 2011-      



      2013 podľa predloženého návrhu . (príloha) 
9.  Nasledovalo prejednanie plánu kultúrnych podujatí na rok 2011. SO informovala poslancov, že 
    do plánu práce zapracovala aj plán kultúrnych akcií ZŠ s MŠ a navrhla doplniť o ešte jednu     
    akciu „ Blší trh“ v mesiaci máj. Potom dala o návrhu hlasovať.

Hlasovanie č. 9: za 8, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0

      Uznesenie č. 9/ 2011 
         Obecné zastupiteľstvo v Tekovských Nemciach Schvaľuje :          

      Plán práce kultúrnej komisie na rok 2011.

10.  O aktuálnych otázkach zo života obce informovala poslancov SO .  
  Najskôr oznámila, že za zástupcu určuje  Ing. Michala Valacha. 

  Uznesenie č. 10/ 2011 
  Obecné zastupiteľstvo v Tekovských Nemciach Berie na vedomie :          
  Poverenie Ing. Michala Valacha zastávať funkciu zástupcu starostu obce. 

  Potom informovala o potrebných zmenách, ktoré treba urobiť v školskej rade, nakoľko zo zákona 
  došlo k zániku členstva členov rady. Za zástupcu obce do školskej rady navrhla p. Holečkovú a p. 
  Valacha a po prejednaní v OZ za zástupcov rodičov za MŠ navrhla Mgr. Šišovskú. Požiadala 
  predsedníčku školskej rady, aby o týchto zmenách informovala ostatných členov rady o zmenách.

Hlasovanie č. 10.  za 8, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0

     Uznesenie č. 11/ 2011 
        Obecné zastupiteľstvo v Tekovských Nemciach Odvoláva  :          

     Zo Školskej  rady Mgr. Andreu Jančekovú a Mgr . Zuzanu Koštialovú z dôvodu zániku 
     spĺňania podmienok členstva v rade.
     Schvaľuje nových členov rady. Za zástupcov obce Denisu Holečkovú a Ing. Michala Valacha, 
     za zástupcu rodičov detí MŠ Mgr. Zuzanu Šišovskú.
     Poveruje Ing. Andreu Žemberyovú oboznámiť ostatných členov školskej rady so zmenami. 

  Ďalej dala hlasovať o doplnení nového člena komisie pre kultúru , šport a vzdelanie  - p. Štefan 
  Žembery ml.

Hlasovanie č. 11: za 8, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0

      Uznesenie č. 12/ 2011 
         Obecné zastupiteľstvo v Tekovských Nemciach Schvaľuje :          

   Za člena komisie pre kultúru , šport a vzdelanie p. Štefana  Žemberyho ml..

   Potom navrhla zrušenie redakčnej rady a schválenie novej. Po prerokovaní poslanci schválili 
nových členov redakčnej rady.

Hlasovanie č. 12.  za 8, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0

      Uznesenie č. 13/ 2011 
         Obecné zastupiteľstvo v Tekovských Nemciach Ruší  :          

      Redakčnú radu v zložení : Patrícia Jančeková, Anna  Balážová, Vincent Janček, Ján Sikoriak,



         Elena Šimegová, Renáta Valachová.
        Schvaľuje novú redakčnú radu v zložení: Šéfredaktor – Ján Sikoriak, členovia Mgr. Gabriela 
        Valachová a Ing. ErikaValkovičová.
       
         Oboznámila poslancov so zámerom predaja pozemku pod nadzemnú tlakovú stanicu ATS na 
         parcele PK 3200 o výmere cca. 12m2. Pozemok bude odkupovať pravdepodobne Národná 
         diaľničná spoločnosť v súvislosti s výstavbou vodovodu  na odpočívadlá. 

         Hlasovanie č. 13: za 8, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0
  
         Uznesenie č. 14/ 2011 
         Obecné zastupiteľstvo v Tekovských Nemciach Schvaľuje :          
         Zverejnenie zámeru o predaj obecného majetku pod ATS ( vodovodu na odpočívadlá R1)
         po upresnení celkovej výmery . 

         V ďalšej časti informovala o zložení  Štábu obce a krízového štábu obce. V súvislosti s CO  
         požiadala poslancov o roznesenie kalendárov z Mochoviec  po svojich obvodoch. 

    
Hlasovanie č. 14: za 8, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0

Uznesenie č. 15/ 2011 
   Obecné zastupiteľstvo v Tekovských Nemciach Berie na vedomie :          

Informáciu SO o organizovaní CO v obci, o zmenách v krízovom štábe a Karte CO v obci.

11. V diskusii SO najskôr pripomenula zber šatstva pre Diakonie Broumov, organizovanie 
 zájazdu na divadelné prestavenie do Zvolena.
 Do diskusie sa prihlásil p. Kilik s dotazom, na nelegálny odber elektriky rod. Karola Galbavého.
 SO odpovedala, že o nelegálnom odbere elektrikárov už niekoľkokrát informovala, ale zatiaľ aj   
 napriek prísľubu s tým nič neurobili. Ďalej sa p. Kilik dotazoval, či sa bude v obci  konať  
 Fašiangový sprievod. Starostka obce povedala, že naplánovaný je na 5. marca. Organizuje ho OZ.

 Ing. Žemberyová navrhla, že keď poslanci budú roznášať kalendáre, aby sa opýtali kto chce aby 
do domu prišli s fašiangom. Poslanca Balážika zaujímalo, ako je to s odhŕňaním snehu na 
Hradskej, pretože sa stalo, že  Hronskom Beňadiku bol sneh odhrnutý ale u nás nie. Starostka 
vysvetlila, že odhŕňanie snehu v našej obci má na starosti SSC Zlaté Moravce a v Hr. Beňadiku 

       SSC Žarnovica. Zaujímal sa tiež o to, kto je vlastníkom pozemkov pod budúcimi čerpačkami.
Starostka obce odpovedala. že pozemky vlastní Ministerstvo dopravy pôšt a telekomunikácií, 
ktoré prenajali pozemok spoločnosti OMV, ktorá bude čerpačky  PHM stavať .  

       P. Sikoriaková upozornila na Štubňovho psa, ktorý sa často túla. Starostka obce k tomu dodala, že 
       S túlavými psami sú neustále problémy ,  a preto požiadala poslancov, aby upozornili občanov vo 
       svojich obvodoch, nech nepúšťajú psov na ulicu, lebo budú za to pokutovaní. Navrhla, aby 
       túlavých psov nafotili, aby sa tak dalo dokázať majiteľom, že pes sa túlal. Ďalej požiadala 
       poslancov, aby vo svojich obvodoch spísali kto neoprávnene užíva verejné priestranstvo, tým že 
       tam  parkuje osobným, resp. nákladným autom alebo má zložený na pozemku stavebný alebo iný 
       materiál. P. Drgoňovú zaujímalo čo má obec zo Solárneho parku. Starostka obce jej odpovedala, 
       že obec má príjem za nájom  cca 1000,- Eur ročne. P. Sikoriaková ešte pripomenula, že sa blíži 
       zápis detí do Materskej školy a či zriaďovateľ nemá určiť nejaké podmienky prijatia detí. SO jej 
       odpovedala, že nie je si celkom istá, ale podľa nej podmienky určuje riaditeľ ZŠ s MŠ v spolupráci 
       so zástupcom riaditeľa pre MŠ a školskou radou. 
      



    Do diskusie sa už nik neprihlásil , a preto SO požiadala Mgr. Valachovú o prednesenie návrhu na 
    uznesenia zo zasadnutia OZ.   

12. Po prečítaní návrhu na uznesenia, neboli k nim žiadne pripomienky a poslanci jednohlasne 
potvrdili schválené uznesenia.

  

  Zápisnicu spísala:

  JanaValová   ....................................................

v Tekovských Nemciach 17.2. 2011

Overovatelia zápisnice:                               Anna Drgoňová        ............................................

                                                                     Ing.  Pavel Valkovič ...........................................

                                                           


